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1. MTÜ ELVA JLK – uus liikmetaotlus 

Elva tiir on esitanud avalduse liikmeks astumisel. Korraldavad 21. septembril Eesti 

meistrivõistlused inglise sportingus. 

Otsus: võetud vastu EJSL liikmeks.  

 

2. EOK valimised  

Esitame ka oma kandidaadi. Valimised on 11. oktoobril.  

Toimus arutelu. Endrik Raun: varem pole meilt seal esindajat olnud. Ivar Pärn pakub 

esindajaks Meelis Kruusmanni. 

Otsus: Meelis Kruusmann kandideerib.  

 

3. Preemiate jagamine 

Kas sel aastal jagatakse preemiaid?  

Tulemused: Compak Sportingu meeskond - 8. koht, kombi meeskond - 9. koht.  

Ivar Pärn tegi ettepaneku: Compak Sportingu meeskonda premeerida 500€ laskuri kohta 

ehk siis kokku 1500€. Kombilaskureid ei premeerita. 

Otsus vastu võetud ühehäälselt. 

 

4. Kuulireeglite muudatus 

Reeglistik tuleks muuta kaasaegsemaks, kirjutada konkreetsed reeglid juhendisse.  

Ivar Pärn tegi ettepaneku VSS harjutuses võimaluse lasta soovi korral summutiga. 

Ettepanek: kuulialadelt kaalud ja piirangud kaotada.  Kombi puhul ettepanek teha kaks 

erinevat kombit: Eesti Meistrivõistlused Fitasc kombi, kus kehtivad sealsed reeglid. Sel 

puhul karikavõistlust ei tee. Ja Eesti kombi – reeglid on vabad. Võistelda saavad kõik 



soovijad. Võistluste arv pole piiratud. Eesti kombi arvestusse lähevad kõik seisvad märgid 

+  jooksev siga. Laskeasend on vaba.  

Juhatus pooldas ettepanekuid. 

 

Ervin Juht tõstatas küsimuste teiste kuulialade kohta. 

Toimus arutelu. 

Otsustati, et muudatusettepanekud pannakse Pauli Saagi ja Tarmo Meusi poolt kirja, 

tehakse teavitustööd kodulehe kaudu ning saadetakse liikmesklubidele ülevaatamiseks ja 

ettepanekute tegemiseks. Muudatuste eesmärk on tuua rohkem laskureid jahilaskespordi 

juurde.  

 

5. Baltic Cup 2025 

Kuna sellel aastal õnnestus võistluse korraldamine hästi, tuleks taas korraldada 

vabatahtlikkuse alusel, väikese meeskonna organiseerimisel. Alustada võistluse 

korraldamist juba sügisel.  

Tarmo Meus pakub välja korralduskohaks Nursipalu kui suurte võimalustega ala ning ka 

lõunanaabritele logistiliselt hea koht. 

Toimus arutelu ka muude võimalike võistluspaikade osas.  

Otsustati: Meelis Kruusmann uurib Nursipalu kontakte ja võimalusi. Sügisel pannakse 

kokku korraldusmeeskond ning hakatakse varakult võistlust organiseerima.  

 

6. Kodulehe muudatused  

Võetud on hinnapakkumised platvormi arendamise osas.  

Lisaks kevadel ette antud punktidele peaks kalender kodulehel olema natuke loetavam nii 

meile kui välismaalastele. Võistlusjuhendid peaksid olema võistluse juures pdf failina. Ivar 

Pärn suhtleb nende punktide osas kodulehe arendajaga.  

Lasketiirudelt tuleks ka juba aasta alguses saada võistlusinfo ning juhendid, et saaks 

varakult aega planeerida.  

 

7. Võistluste korraldamise juhend – OPEN arvestus 

Ivar Pärn jagab hetkel kehtivat Compak Sportingu võistluse autasustamise juhendit.  

Ettepanek panna igal võistlusel välja OPEN auhinnad. 

Ettepanek muuta haavli- ja kombivõistlustel üldarvestuse klass MEN klassiks. 

 

Arutelu tulemusena otsustati: 

1. Üle vaadatakse tiitlivõistluste korraldamise juhend. Juurde tuleb MEN klass ja OPEN 

klass. Senine üldklass kaob ära. 

2. Karikavõistlustel on karikad EJSL organiseerida. Tiir organiseerib auhinnad OPEN 

arvestusele. 

 



8. Kalendri koostamine koostöö naabritega 

Otsustati, et pärast viimast tiitlivõistlust (EMV Inglise sporting, 21. septembril) suheldakse 

naaberriikidega ning hakatakse tegelema järgmise hooaja kalendriga. Eestvedajad on 

Tarmo Meus ja Ervin Juht.  

 

9. Kombi EM 2026  

Võimalus Eestil korraldada, Pärnu lasketiirus. Kombi komisjon vaatas üle, jäi rahule.   

Soomlased soovivad Eestis korraldada 2025.a Põhjamaade MV kombis. Võistlus oleks 

kahe-päevane, kombi programmiga. Uuriti nõusolekut. See võiks olla testvõistlus Pärnu 

tiirule. Tiir on huvitatud.  

Otsustada tuleb, kas Põhjamaade kombit korraldame ning jaatava vastuse korral 

kalendrisse paigutada ning kombi EM – vaja oleks põhimõttelist otsust.  

Meelis Kruusmann: Pärnu JML juhatuse tasemel pole täna teemat arutatud. Meelis uurib, 

Pärnu tiirumeeskond arutab ja annavad otsusest teada. 

 

10. EOK valimised 

Keda toetame? 

Otsustati: ootame kõigi sõnavõtud septembri keskpaigani ära, siis otsustame. 

 

11. Tiitlivõistluste lähetamise kord + stipendiumid 

Järgmiseks aastaks tuleks kokku panna lähetamise kord ja stipendiumite tasud.   

Pauli Saag: Endrik (Raun) kirjutas aastaid tagasi visiooni, mille saaks aluseks võtta. 

Endrik Raun kinnitab, et visioon on olemas. Seda võiks edasi arendada ja juhatus saaks 

mõtteid anda. Stipendiumite osa on sellest dokumendist hetkel puudu.  

Toimus arutelu.  

Pauli Saag lahkus koosolekult kell 18.31. 

Otsustati: Endrik Raun saadab visiooni liikmetele, tutvutakse ja jagatakse mõtteid.  

 

 

Järgmine koosolek toimub oktoobris.  

Teema: aasta parimate tunnustamise üritus novembri keskel.  

 

 

Koosoleku lõpp: 18.48 

Koosoleku juhataja: Ivar Pärn /allkirjastatud digitaalselt/ 

Protokollija: Janika Loos /allkirjastatud digitaalselt/ 

 

 

 

 


